

Handlingsplan for Mølleå Division 2015 (rækkefølgen er tilfældig):

OK:	HVAD	HVORFOR	HVORNÅR	HVEM
	Lederdivi	Skabe netværk & gejst i grupperne. Husk at "sælge" den på HVORFOR før vi sælger på HVAD	Konceptet præsenteres på GL-mødet den 10/3	Mathias, andreas, Anders, Lily
	Løsning på Nærum-grunden	Det koster penge + grunden er ideel til spejderarbejde	Status på Rådsmødet den 9/4	Torben, Lily
	Divisionsrådsmøde	Fordi vi skal + sikre demokratiet i vores organisation	9. april	Stine Enevoldsen (det formelle), Hanne (maden) – der er ordstyrer & referent ☺
	Grupperådsmøder: Vi skal inviteres (står i lovhæftet), og vi ønsker at deltage i udvalgte grupper	<ol style="list-style-type: none"> 1. For at vise vores støtte 2. Nysgerrighed 	februar	Molle, Torben. De møder, de ikke selv kan komme til vil de maile rundt til os andre om vi kan/vil besøge
	Tæt dialog med tovholdere - Især seniorerne	For at sikre, at vi understøtter godt spejderarbejde i gruppen og divisionen	Invitere dem på skift til den første time af DL-møderne	Hanne, Mathias, Andreas
	Forvalte kontingentet	Pengene skal støtte spejderarbejdet	Løbende + 1 x årligt	Anders, Molle
	Skabe overblik over alle ledere & assistenter i divisionen	For at styrke og facilitere kommunikationen	I løbet af marts '15, skal der være en platform	Molle, Andreas, Stine Enevoldsen
	Tiltrække tilflyttere som ledere: (Samle en håndfuld interesserede og lave en plan)	Nyt blod i ledelserne + afskaffe ventelister	Opfølgning på DL-møde efter sommerferien	Molle, Mathias, +
	Facilitere – dvs. tiltrække & fastholde "hangarounds"	Sikre at nogen sørger for gode rammer for spejderarbejdet (madhold / hytteudvalg / hjælpe til løb / ..)	Tages op på Fonds- og Nejlinge-weekend den 10-11/4	Torben + Nejlingeudvalget
	Tage hånd om nye ledere	Hjælpe dem til bedre spejderarbejde + første skridt i divisionen/netværket	Dato for kursus formidles på grupperådsmøder, febr. 2015	Lily, Mathias